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Qué hem fet: 

L’Ajuntament cal que continue, 
d’alguna manera, sent el aglutinador 
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Sempre propostes en benefici 
de la Ciutadania. 
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La ciutadania tenim que ser 
més conscients, cada dia, 
de que allí on vivim  és 
nostre i ho tenim que 
respectar. 
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EDITORIAL: FEDERACIO D’AAVV 

  Este primer semestre de 2023 continuem amb la 

normalització del dia a dia. Les diverses Associacions 

veïnals necessitem de la coordinació i ajuda de la federació 

Fedascica, unes per falta de personal, altres per canvi 

d’equip directiu. A pesar de que la oficina de Participació 

ciutadana es fica a disposició de les diferents Associacions 

esta oficina té que complir un horari i normalment les  

peticions d’ajuda solen ser per la vesprada. 

 Les principals peticions solen ser d’ajudes relacionades amb les noves tecnologies, les diverses 

maneres de justificar les subvencions, les consultes legals, fiscals i orientacions de com actuar davant de 

situacions concretes. Donat que la majoria de equips directius ho fan de manera altruista, de bona voluntat 

i en hores fora del treball personal de cada persona, encara és d’agrair el que fan. 

L’Ajuntament caldria que ajudara mes, donant suport a les diverses A.A.V.V. en matèria legal, fent una 

assegurança col·lectiva o posant a disposició una pàgina web mare i que cada Associació puguera accedir 

a ella i ficar al dia els diversos organigrames de cada associació. Nosaltres fiquem a l’abast de diverses 

associacions la possibilitat de poder actuar en les pàgines web de cada associació i arreglar els diversos 

problemes que van sorgint cada vegada, caiguda de la pàgina, com completar problemes, etc. 
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 Una de les activitats què hem encetat aquest any ha segut un taller de bonsai, en 

col·laboració amb la A.V.V. Peri 18 i Roquetes, una experiència que ens han demanat i que es 

voldria continuar per les demandes de diverses persones amb la col·laboració també de 

l’Associació de Bonsais de castelló, tota una experiència positiva que ens ha introduït en el 

món del Bonsai des de la història del seu naixement, les necessitats que es tenen que tindre 

a través del període de vida de la planta, els materials que cal utilitzar i les activitats que 

acompanyen a este procés, intercanvi de plantes, exposicions en diversos espais de la Ciutat 

i possibles viatges a Japó d’on són originaris els bonsais. 

 L’experiència ha segut molt positiva i les persones han estat molt contentes i atentes 

del taller, alguna persona ha portat el seu bonsai i ha practicat in situ el seu manteniment. 

 

 

El taller de valencià ha tingut un gran 

èxit i els alumnes han demanat que 

continue encara que podem haver 

problemes. La programació ha segut 

adient al nivell dels alumnes que 

encara que hi havia gent majors i 

adolescents , el nivell ha segut igual 

per a tots i la professora ha sabut 

adaptar-se a les característiques del 

grup amb una programació que ens 

van fer i que ens va semblar bé. 

 Si es fiquen els mitjans 

adequats i la possibilitat de poder 

reciclar-se en valencià les persones 

estan disposades a  aprendre.  



FED.AS.CI.CA. 1er  SEMESTRE  2023                                       PORTAVEU DE LA FEDERACIÓ 
 

3 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                            

 

 

 

 

 

 

                                                                           

 

 

 

 

Les noves tecnologies són mes complicades de 

lo que algunes persones pensen, i no és qüestió d’unes 

hores soltes sinó de tot un seguit d’actuacions 

puntuals,  

 Un altre aspecte és la pàgina web, cal 

saber com entrar com administrador o tens que tindre 

a una persona que puga entrar i anar ficant totes les 

noticies, avisos, juntes, estatuts, subvencions, 

documents necessaris par a una bona pàgina web. Hem 

de tenir paciència perquè moltes vegades no es poden 

posar les coses tot lo prompte que volguérem i de 

vegades hi ha problemes de la mateixa pàgina i cal 

esperar a que la persona que ens porta la pàgina tinga 

un poc de temps per a poder solucionar-ho. 

  

  

  Seguim col·laborant amb les 

diverses A.A.V.V. veïnals per tal de 

ajudar, en tot lo possible a les diverses 

Juntes directives i sòcies, en general. 

Algunes persones obliden passos a 

seguir relacionats en internet i funciona 

la visita de nou en hores concertades, 

altres vegades funcionen les 

videoconferències per whatsapp, 

sempre amb bona voluntat i repetint les 

accions cada vegada que tenim una 

trucada d’alguna Associació. 

El taller de expressió artística 

(dibuix/pintura), que l’hem tingut que 

ajornar, per problemes logístics, a 

l’últim trimestre del 23 ha tingut una 

bona acollida, les classes s’han 

desenvolupat d’una manera amena i 

relaxada. No sé si eixirà algun Picasso 

però pensem que els diversos alumnes 

han passat un temps durant el qual han 

aprés noves tècniques  i estratègies de 

pintura i dibuix. 
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reivindicaciOnS VEÏNALS LLIGATS A LA CA.VE.CO.VA., 

SEGUIM SENT NECESSARIS. 
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 FED.AS.CI.CA. 

FEDERACIÓ D’ASSOCIACIONS VEÏNALS DE 

CASTELLÓ 
 

 COL.LABORA: 
AJUNTAMENT DE CASTELLÓ DE LA PLANA 

El ser partícip i estar dins d’una CONFEDERACIÓ com la CA.VE.CO.VA.a nivell de la 

Comunitat valenciana i de la Confederació CEAV a nivell de tot l’Estat dona una perspectiva 

necessària per a poder estar al dia en coses que desprès van aterrisant per Castelló de la plana. El 

dia del Veïnat a nivell europeu i a nivell de la Comunitat i de Castelló ens ha permès descobrir un 

altre aspecte que funciona i està organitzat a nivell europeu. Estem treballant a tots els nivells i 

nosaltres volen reforçar en aspectes particulars a la nostra Ciutat, en matèria de Participació 

veïnal, estem aprenent allà on es parle de Participació i volem que, per damunt de tot la 

Participació siga sent una de les prioritats de la nostra Federació, que sigma pioners en relació a la 

Participació i que els nostres responsables polítics facen seua esta tasca. 

  

 


